

企业简介

Company Profiles

青岛凯东工业有限公司成立于2009年，是一家集研发、生产、销售于一体的现代化企业。公司厂房面积10000多平米，位于青岛西海岸经济新区。

公司主营各类橡塑铺地材料、橡胶防护地垫、橡塑安全建材等产品，广泛应用于现代工业、商业、畜牧业、建筑业、家居和汽车安全等行业，不但销往全国各地，还远销日本、美洲、欧洲、澳大利亚和东南亚等40多个国家和地区，深受各行业客户好评。

为了从源头上提高产品质量，满足客户需求，公司投入大量资金配备了专业化生产设备和检测设备，并且专门组建了科研部门，专注于新产品研发，经过多年发展已经形成了一支高水平研发团队，不断的为客户提供高品质和极具竞争力的产品。

公司秉承团结、拼搏、创新、卓越的精神。致力于为广大创造安全、舒适的环境。客户的满意是我们的动力。

Qingdao Kingstone Industry Co.,Ltd was founded in 2009, is a modernized enterprise who integrates research, development, production and sales, located in West Coast Development New Zone of Qingdao Economic District and there are more than 10000 square meters' factory areas.

The main products of our company are rubber-plastic floor material, rubber protective mats, safety building material and so on,they are widely used in modern industrial, commercial, building, livestock farming,home furnishing and auto safety areas. All the products are welcomed both in China and overseas,such as Japan, America, Europe, Australia, Southeast Asia,more than 40 countries and regions.

In order to satisfy the customer, improve the quality from the beginning, Kingstone invested much for professional manufacture and test equipment, also set up professional research department focus on new product development. After years of hard working, Kingstone has built a high-level R&D team to provide premium products with extreme-quality and competitive price.

Our company adhering to the spirit of Solidarity , Diligency, Innovation and Excellence, devoted to making a safe and comfortable environment. Customer satisfaction is our motivation.

